
Sognefogedparkens Grundejerforening. 
____________________________________________________________ 

Faxe Ladeplads den 25. november 2010. 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 24. november 2010. 

 
Til Stede: Hanne Prytz, Arne Lundqvist, Torsten Kindvig. 
                  Det blev besluttet, at gennemføre mødet trods det ringe fremmøde. 

 

1: Gennemgang af referat fra sidste møde. 
Gennemgået og underskrevet, iab. 

 

2: Kort gennemgang af ansvarsfordelingsliste. 
Blåbærvej: Udvalget har holdt møde og lavet en liste over nogle ting, som er utilfredsstillende ved 

færdiggørelsen af området. Disse er meddelt Jan Nielsen mundtligt, men man har ikke fået svar. 

Næste skridt er, at udvalget skriver til Jan Nielsen herom, med kopi til kommunen. 

Plantebælte: Vi har modtaget brev fra Plan- og Erhvervschef Casper Toftholm, Faxe Kommune, 

hvor han blandt andet spørger, om grundejerforeningen vil aflyse deklarationen vedrørende 

plantebæltet på Brombærvej. Det er bestyrelsens holdning, at det vil vi ikke. I samme brev står der 

også, at der følges op på sagen. – Torsten skriver til kommunen for en afklaring på sagen. 

Hjemmeside: Jan fra Hybenvej har igen brugt tid på at hjælpe med projektet. Vi synes, at siden nu 

rent teknisk opfylder vore forventninger, idet den er blevet mere overskuelig og brugervenlig. Der 

mangler stadig nogle småjusteringer; de kommer hen ad vejen. Torsten laver en brugervejledning, 

som omdeles i januar sammen med indkaldelse til generalforsamlingen. 

Velkomstmateriale: Hanne har lavet et udkast, som vi kigger på og kommenterer senest 1. 

december. Herefter færdiggøres folderen, og uddeles som information til alle sammen med 

indkaldelsen til generalforsamlingen. 

Parken: Bænken er nu gjort forsvarligt fast. – Ny vedligeholdelseskontrakt for 2011 og 2012: Vi har 

fået tilbud fra tre gartnere. Prisen varierer mellem 48.000 og 62.500 kr. pr. år. Vi vælger Bjarne 

Friis, både fordi vi kender ham, og fordi hans pris er 48.000. Vi får nu en mere fleksibel kontrakt, 

hvor græsset bliver slået efter behov, og ikke blot et fast antal gange. 

Snerydning: Torsten undersøger muligheder og priser med henblik på en debat om emnet på 

generalforsamlingen. 

 

3: Økonomi. 
Kassereren var ikke til stede. Arne beretter, at papirerne vedrørende bankskifte er underskrevet. – 

PBS virker lidt besværligt at få ind i foreningen, så det overvejes stadig.  

 

4: Udtræden af bestyrelsesmedlem. 
Hans Breways har meddelt, at han pga tidsmangel ikke ønsker at fortsætte i bestyrelsen. – Arne har 

kontaktet suppleanterne, først Tina Larsen, som dog ikke ønsker at indtræde i bestyrelsen, men hun 

vil gerne fortsætte som suppleant. Derefter snakkede Arne med Lars Jensen, som nu 

overtager Hans’ valgperiode.   

 

 5: Generalforsamling. 
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Er fastsat til den 9. februar 2011. Lokale på Hylleholtskolen er aftalt med pedellen. 

 

Følgende opgaver blev fordelt: 

Arne: Kontakter Jens Behrendt som mulig dirigent, skriver udkast til beretning, medbringer teknisk 

udstyr, laver budget sammen med Connie. 

Connie: Laver regnskab, laver budget sammen med Arne, sørger for medlemsliste og stemmesedler. 

Torsten: Skriver indkaldelse, sørger for drikkevarer, skriver bestyrelsens forslag. 

 

Valg: Connie ønsker ikke at fortsætte i bestyrelsen. Hanne er villig til at overtage kassererjobbet. 

Torsten er på valg, og modtager genvalg. – Så vi mangler en ny kandidat samt 1-2 suppleanter. 

 

6: Forslag fra bestyrelsen. 
Vi foreslår en vedtægtsændring, så der vælges 5 bestyrelsesmedlemmer, som derefter selv 

konstituerer sig med formand, kasserer og sekretær. 

Punktet tages op igen på næste møde. 

 

7: Næste møde. 
Onsdag den 5. januar 2011 kl. 19:00 hos Torsten. 

 

8: Eventuelt. 
Vi gennemgik nogle af funktionerne på hjemmesiden. 

 

 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær  
                                                                                                    

 

 


